

北維州中華基督教會週報
NVCCC SUNDAY BULLETIN
主後 2018 年 7 月 1 日上午 10 時
July 1, 2018 10:00 A.M.

[教會消息 Church Announcements]

※以讚美進入神的殿※
序樂
宣召 詩篇 66:1-2
*頌讚詩歌 HYMN # 264

※ENTER HIS HOUSE WITH CELEBRATION※
PRELUDE
CALL TO CELEBRATION Psalm 66:1-2
快樂歡欣向主敬拜
“Joyful, Joyful, We Adore Thee”

*祈 禱
啟應經文
詩篇 33: 12- 22

*INVOCATION
RESPONSIVE READING
Psalm 33: 12- 22

※以獻身順從神的話※
主 餐
經文林前 11:23-32

※OBEY HIS WORD WITH DEDICATION※
LORD'S SUPPER
SCRIPTURE 1 Corinthians 11:23-32

(兒童請離席 Children are dismissed for Children's Worship)
詩 歌 HYMN # 182 怎能如此
“And Can It Be That I Should Gain?”

信息經文
約書亞 20 : 1-6 Joshua 20: 1-6
約翰福音 3 : 16-18 John 3 : 16-18

證 道
三座城：逃城、滅亡城、永生城 The Three Cities: The Cities
of Refuge, of Destruction, of Eternity

※以敬拜獻於神面前※
歡迎報告
*三一頌
*祝禱及阿們頌
殿 樂

※STAND BEFORE HIM WITH ADORATION※
WELCOME AND ANNOUNCEMENTS
*DOXOLOGY
*BENEDICTION, THREEFOLD AMEN
POSTLUDE

*會眾請起立 *Congregation Standing
每月第一主日，弟兄姊妹的奉獻請放入教會的奉獻箱。聖經說：“各人要隨本心所酌定的，不要做難，不要勉強。因為捐得樂意的人，是 神所喜愛的。 神能將各樣的恩惠，多多的加給你們。使你們凡事常常充足，能多行各樣善事。” - 哥林多後書 9: 7-8

Each of you should give what you have decided in your heart to give, not reluctantly or under compulsion, for God loves a cheerful giver.
(2 Corinthians 9:7)

1. 歡迎初次來的新朋友，請您留下姓名，讓我們能更多認識；請參閱週報最後頁聚會時間表，選擇合適的聚會參加，在神的家中更認識祂。
We welcome new friends to our church today. Please fill out the guest information so we may get to know you. We invite you to attend our fellowship groups, please consult the time and location at the back of the bulletin.
2. 教會 2018 年事奉方針是 1) 認同 2) 委身 3) 成長。
願神賜福在 2018 年，弟兄姐妹及朋友們常常喜樂，生命長進，多結果子！
2018 church goals: 1) Identify, 2) Commit, 3) Grow.
3. 本季的中文成人主日學主題是【希伯來書的大祭司】，
English Sunday School study Book of Romans

班別	本週主題	教室	教師
希伯來書	希伯來書的大祭司 (21)	大堂	分組討論
路加福音	路加福音	教室 2	小組討論
English	Christianity and its offshoots	EM	Group Leaders

4. 教會聚會時間需要幼童照顧的工作，已經貼在後面的布告欄上。
弟兄姊妹若是對這項事工有負擔請在上面簽名。
Church needs volunteers for the nursery class during worship & Sunday school class. If brothers/sisters willing to serve in these ministries, please sign up the form posted on the bulletin board.

本週金句: 哥林多前書 1Corinthians 4:5

所以，時候未到，什麼都不要論斷，只等主來，他要照出暗中的隱情，顯明人的意念。
那時，各人要從神那裡得著稱讚。

Therefore judge nothing before the appointed time; wait until the Lord comes. He will bring to light what is hidden in darkness and will expose the motives of the heart. At that time each will receive their praise from God.

教會活動：

- A) 教會每月聯合禱告會，週六 (7/21) 9AM - 10AM 在教會舉行。
Church monthly prayer meeting will be held on the third Saturday 7/21, 9am – 10am.

- B) 信徒 / 領袖訓練，週六 (7/14) 10AM – 1 PM
講員：周偉添牧師
學員請自備簡易午餐。
Christian Leadership Training, 7/14 10am – 1pm
Speaker: Rev Tim Chau
NOTE: bring your own lunch.